
L’Enric dona la benvinguda al nou curs escolar. 
-Àngel explica el tancament del pressupost del darrer any. La majoria de tribus han complert amb el
pressupost o han gastat una mica més.
Pensàvem que hi hauria més ingressos de sòcies.
Hem tingut beneficis en estones i forces guanys amb el calendaris i la loteria.
Amb Decopati hem gastat més.
Esperem els propers anys tenir beneficis dels portaentrepants.
Festes ha gastat més, però també han generat diners.
Imprevistos, lloguer local assaig, 2 assegurances extres del bici bus i flors per una pare que es va 
morir de l’escola.
Vam començar amb 6400 i acabem amb  6400, per tant estem igual.
Al principi de curs sempre baixa.
La Gemma recorda que una assemblea es va acordar 350 euros per regals de 6e
Som 115 sòcies.
Serena pregunta si surt a compte estones o si hi ha pèrdues. Àngel diu que sí, no hi ha pèrdues

- Tribus.
Biblioteca. La Cristina explica que volen recuperat contacontes els divendres amb pares i avis, 
tallers filosofia, jornada literària amb l’obra de teatre per Sant Jordi. També la venda de llibres. 
Volen seguir comprant el llibres per ampliar la biblioteca de  l’escola a una llibreria de Girona
També un club de lectura d’adults
1000 o  700

Hort. La Mireia serà segurament la nova cap de tribu. La primera plantada la farà l’escola 
relacionada amb el projecte d’aula. La segona la farà la tribu seguint el que s’estava fent l’any 
passat. El motocultor ja està passat. La Laia diu és molt bona noticia que l’escola hagi agafat amb 
projecte, que era la idea, que la tribu fos un recolzament però que el projecte fos de l’escola.
El bici bus segueix.

Creixent.  Explica la Laia que la idea es repetir el format dels taller d’abusos amb un altra tema, 
relacionat amb com parlem amb els infants. Demanem també un 600-700.
També  es preveu que mares i paren puguis oferir tallers a les famílies com la de prevenció de la 
miopia que estan preparant el Ramon i Marcel.

Estones. Hi ha hagut relleu i gairebé tothom es nou a la tribu.
Tot està em marxa i acollida comença a 7,45h.
Demanen jocs a les famílies per renovar el que hi ha.
Dansa creativa no ha sortit i musica en moviment tampoc.
Demanen implicació de les famílies per tot el curs, sobretot per les extraescolar del migdia..
Totes les extraescolar menys circ  que s’ha de fer factura,  es paguen directament per les famílies.
Falten també famílies per col·laborar amb la tribu.

La Gemma Solanas demana disculpes pel dia  que es va tancar placeta per fer l’extraescolar de circ. 
Serena diu que es podria millor la comunicació en aquests casos.
La Gemma explica que ho va comentar als caps de tribu però que s’intentarà millorar i que no torni 
a passar

Festes. 
Marta. Explica les diferents festes. Demanen ampliar pressupost. Falta gent en la organització. 
L’any que ve farà el relleu del cap de tribu.
La Laia Pujadas proposa fer un nou vídeo de presentació de les tribus. l’Edel s'ofereix a muntar-lo.



Balantrekking. L’Adriana diu que es reactiva la tribu, ja tenen pensada la primera excursió i també 
col·laboraran amb la Marató.
Serena proposa un calendari de sortides amb antelació, fer acampades... Expliquen que s’havien fet 
colonies d'estiu i d’hivern. 

Comunicació. Volen comprar un altaveu perquè sempre en necessitem. La Carina demana un relleu 
i per tant busquen un dissenyador gràfic

Brico. Han col·laborat amb Decopati. No hi res previst aquest any. Aniran sortint.
Gemma proposa que es fusioni brico i Decopati.
 
Placeta. La Thais demana voluntaris. Enviaran informació de nou explicant que la gent es pot 
apuntar només per un dia, que l’horari es flexible i si s’ha de tancar abans també es pot  i també 
recordar la normativa.

-Presentació  i aprovació dels nous tresorers. Es presenten  la Maria i Ferran Parra. 
La Maria serà la tresorera oficial i serà la titular del banc.
Es vota 12 vots  a favor i 0  vots en contra. Donem la benvinguda als  nous tresorer i acomiaden a 
l’Àngel, l’antic tresorer.
Discutim com han de preparar el pressupost, demanarem a la fapac i als antics tresorers com ho 
feien si ponderat o no. Quan tinguin aquesta informació i l’acabaran de fer i ja l’aprovarem més 
endavant.

Consell escolar. l'Àlex fa un resum del darrer consell.  Explica que les proves de competències 
bàsiques van sortir molt bé, en totes les matèries per sobre de la mitja i tots menys anglès per sobre 
de la mitjana de centre de les mateixa complexitat
Aquest any ja no es faran, faran alguna prova diferent, segur que faran de llengua catalana
Més d’un 90% dels alumnes les van superar.
El dl ,dm i dc els nens podran agafar llibres de la biblio, no els podran treure de l’escola.
A infantil no hi haurà informe al febrer es farà una reunió amb les famílies més llarga.
Els de 6e faran 2 dies de colònies

Tema futur.
Alica explica que els membres del consell estan en diferents comissions i en una comissió es va 
aprovar recomanar que  no tanqui cap grup de P3, però això s'ha d’aprovar al CEM (consell escolar 
municipal).
Aleix proposa que aquest punt es tracti al principi de les assemblees.
Alícia i Àlex expliquen que sembla que des de Generalitat i ajuntament no ens diran res si no els hi 
preguntem nosaltres.
Alícia comenta que s’ha de treballar per continuar tenint demanda de P3 que és el que ens ha salvat 
aquests anys.
La Mar proposa promocionar-nos a les diferents llars d’infants del barri per tal que vinguin a 
conèixer l’escola, creu que l’escolar segur que estarà oberta. L'Alícia diu que es pots treballar la 
proposta i presentar-la a l’escola.

L’Enric i la Gemma demanen relleu per fer el canvi de junta i demanen que cap al febrer surti un 
grup de gent amb ganes.
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